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Aan: gemeenteraden van in het CAW deelnemende gemeenten 

Van:  AB-CAW 

Betreft:  Terugkoppeling vergadering Algemeen Bestuur CAW 14 mei 2020 

Datum:  28 mei 2020  

 

Inleiding 
Op 14 mei jl. was er een vergadering van het AB-CAW. Dit overleg heeft ‘digitaal’ plaatsgevonden via 
Microsoft Teams. Door middel van dit memo informeert het AB-CAW u op hoofdlijnen over hetgeen tijdens 
dit overleg is besproken en welke besluiten zijn genomen.  
 
Agenda 
De agenda van dit overleg was als volgt:  
 

1. Opening en mededelingen 
2. Vaststelling agenda  
3. Ingekomen en uitgaande stukken sinds 8 april 2020   
4. Verslag, besluiten- en actielijst d.d. 8 april 2020  
5. Algemene Vergadering HVC 28 mei 2020                                   
6. Stand van zaken Westwoud  
10. Toekomst CAW, stand van zaken  
11. Rondvraag en sluiting 

 
 
Opening en mededelingen. 
De heer Bashara opent de vergadering.  
 
Vaststelling agenda. 
Als extra agendapunten worden toegevoegd de stand van zaken rondom de afvalbrengstations en de wijze 
waarop zal worden omgegaan met de afronding van de ‘kwijtscheldingen’ over 2018.    
 
Ingekomen en uitgaande stukken sinds 8 april 2020  
Deze stukken geven geen aanleiding tot het stellen van vragen en worden voor kennisgeving aangenomen.  
 
Verslag, besluiten- en actielijst d.d. 8 april 2020 
Deze worden ongewijzigd vastgesteld.  
 
Algemene Vergadering HVC 28 mei 2020 
Voor het verzorgen van een toelichting en het beantwoorden van vragen zijn bij dit agendapunt de heren 
Hopman en Van Raaij van HVC ‘digitaal aanwezig’.  
 
Ten aanzien van de contextanalyse wordt aangeven dat in de door de directie te verzorgen prestatie tijdens 
de Algemene Vergadering (AV) uitgebreid wordt ingegaan op de impact van de corona-crisis.  
 
De heer Van Raaij schetst het proces en de resultaten van het traject met betrekking tot Financiering ‘Van 
Gas Los’ / Evaluatie ‘Koers 2024’. Op basis van de huidige verwachtingen met betrekking tot de 
financiering van collectieve warmtenetten in het kader van ‘Van Gas Los’ lijkt uitbreiding van gemeentelijke 
garantstelling niet noodzakelijk. Vanwege de realisatie van een slibdrooginstallatie is uitbreiding van de 
garantstelling voor de waterschappen wel noodzakelijk. Grootschalige investeringen HVC worden conform 
daarover gemaakte afspraken aan de Algemene Vergadering ter besluitvorming voorgelegd. Vanuit het 
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CAW waren mevr. Van de Pol en de heer Broeders vertegenwoordigd in de bestuurlijke klankbordgroep 
rondom dit traject. De heer Broeders geeft aan dat er sprake is geweest van een gedegen proces met een 
afgewogen voorstel als resultaat. De ambities van de gezamenlijke aandeelhouders en de snelheid 
waarmee deze ambities worden gerealiseerd zijn uiteindelijk bepalend voor de toekomstige ontwikkelingen 
op dit punt. 
 
De omvang van de te bouwen slibdrooginstallatie is afhankelijk van het al dan niet deelnemen door de 
waterschappen Zuiderzeeland en Amstel, Gooi en Vecht. Omdat interne besluitvorming bij die 
waterschappen (bijvoorbeeld met betrekking tot het aandeelhouderschap van HVC en de deelname in de 
GR Slibverwerking) nog niet is afgerond, wordt ‘voorlopig’ uitgegaan van een slibdroger met voldoende 
capaciteit voor het verwerken van het zuiveringsslib van alle 3 betrokken waterschappen. Bij het niet 
voldoen aan de gestelde randvoorwaarden, zal in de AV van december 2020 een investeringsvoorstel voor 
een slibdroger voor uitsluitend het zuiveringsslib van HHNK worden geagendeerd. Door het eventueel 
toetreden van deze 2 waterschappen, zal het gezamenlijke belang van de waterschappen in HVC 
toenemen van 15 naar 19%. Deze toetreding zorgt echter ook voor een toename van de bijdrage van de 
waterschappen aan de financiële resultaten van HVC en door de warmtebenutting een hoger energetisch 
rendement voor de afvalenergiecentrale in Alkmaar.        
 
Vanuit het AB-CAW wordt gevraagd naar de eventuele benoeming van een ‘gemeentelijke’ 
vertegenwoordiger in de RvC. De heer Van Raaij schetst de historische ontwikkelingen ten aanzien van de 
omvang en samenstelling van de RvC. Er wordt gewerkt met profielschetsen waarmee geborgd wordt dat 
de noodzakelijke competenties binnen de RvC aanwezig zijn. Een aandeelhouderscommissie is betrokken 
bij de selectie en de benoeming van alle leden vindt plaats door de AV.    
 
De heer Nootebos zal het CAW vertegenwoordigen bij de AV van HVC.  
 
Stand van zaken Westwoud. 
Bodemzorg heeft onderzoek uitgevoerd naar de drainagesystemen onder en rondom Westwoud. In lijn met 
de verwachtingen blijken deze grotendeels niet meer te functioneren. Deze bevindingen, alsmede de 
ervaringen van Bodemzorg m.b.t. het dagelijks beheer van de locatie, worden meegenomen in de opzet 
van het toekomstige beheersystem voor het afvalwater op de locatie.  
 
In verband met de corona-crisis en de financiële gevolgen daarvan, heeft de Westfriese Golfclub verzocht 
om kwijtschelding van de huurnota 2020. Het AB-CAW is van mening dat het op dit moment nog te 
voorbarig is om hier een besluit over te nemen.  
 
Stand van zaken afvalbrengstations 
Krista Kok (HVC) schetst de getroffen en de nog in onderzoek zijnde maatregelen. De situatie is aanzienlijk 
verbeterd t.o.v. een aantal weken geleden. Het AB-CAW constateert dat de gemeenten en HVC adequaat 
hebben gereageerd op de actuele ontwikkelingen en spreekt waardering uit voor de inzet van HVC. De 
verwachtingen t.a.v. de financiële gevolgen van deze ontwikkelingen worden door HVC in de komende 
kwartaalrapportages opgenomen.  
 
Afhandeling kwijtschelding 
De afhandeling van de verrekening van de kwijtscheldingen over 2018 is na akkoordverklaringen van de 
gemeenten opgenomen in de gemeentelijke jaarrekeningen 2018. Deze jaarrekeningen zijn ondertussen 
vastgesteld en goedgekeurd. Het AB-CAW is unaniem van mening dat de onlangs geconstateerde 
onjuistheden in de onderlinge verdeling, die tot een andere, niet significante wijziging in de toebedeling 
leiden, niet meer worden aangepast.  
 
Toekomst CAW 
De AB-leden schetsen de stand van zaken. Gelet op planning van de besluitvorming bij alle deelnemende 
gemeenten, wordt de extra AB-CAW direct na de zomer gepland.                         


